
 

 

26. September 2023 

 

Agenda – 27. september 2023  

Deltagere: Anni Bach Zangenberg, Eivind Møller, David Kim 
Rasmussen, Martin Nielsen Kraft og Hanna Tómasdóttir.  

 

1. Siden sidst, noget yderligere til dagens agenda – Alle  

David har meldt ud om, at han desværre stopper i bestyrelsen fra næste 

Generalforsamling pga. familieforøgelse og travlhed. Dette er vi selvfølgelig kede af i 

bestyrelsen, men familien skal altid prioriteres, så vi forstår bestemt hans valg. Vi har 

talt med Camilla om hun har lyst til at tiltræde bestyrelsen. Camilla melder tilbage til 

os snarest. Vi aftaler internt i bestyrelsen, at vi kontakter potentielle kandidater til 

hhv. bestyrelsesposter og suppleanter som bestyrelsen indstiller.  

AKTION: Hanna kontakter de personer som bestyrelsen identificerer  

2. Økonomi status - David   

Det går fortsat nogenlunde med økonomien. Vi har ca. 180.000 på vores driftskonto, 

og fortsat 200.000 på vores forskningskonto.  

3. SoMe – Martin   

Martin og Camilla har lavet årshjul, således at der er en overordnet plan for hele året, 

men de planlægger oplæg måned for måned. Hanna og Eivind skriver og poster de 

sundhedspolitiske oplæg, både til FB og Instagram samt Linkedin, når de er 



 

 

relevante. Strategien er fortsat at vi forsøger at ramme bredt, klienter, det 

sundhedspolitiske landskab, forsikringsselskaber osv., men vi aftaler at oplæg til 

medlemmer, f.eks., info om julefrokost og lign., bliver kun delt internt i den lukkede 

gruppe for medlemmer. Der skal afholdes et SoMe strategimøde om et par måneder.   

AKTION: Martin, Camilla samt Hanna og Eivind  

 

4. Spørgeskemaundersøgelse samt møde med konsulenten – Eivind & Hanna  

Vi har haft møde med konsulenten, Helle Martens, ekspert i brugerundersøgelser, 

omkring spørgeskemaundersøgelsen. Hun har fået en godkendt spørgeramme som 

hun arbejder på baggrund af. Der er planlagt onlinemøde for medlemmerne omkring 

eksekvering af undersøgelsen den 3. oktober, hvor konsulenten deltager. 

Spørgeskemaet bliver sendt ud dagen efter mødet. Konsulenten står for al 

bearbejdelse af data, og bestyrelsen får alene resultaterne i en samlet rapport, således 

at alle svar bliver anonymiseret. Data kan bruges i mange forskellige sammenhæng i 

det sundhedspolitiske arbejde, f.eks. i forbindelse med vores samarbejde med 

forsikringsselskaber, patientforeninger og politisk, hvor det er vigtigt at vi kender 

Danske Osteopaters medlemmer og praksis mere i detaljer.  

AKTION: Eivind og Hanna  

 

5. Arbejdslyst Arena – Eivind og Hanna  

Vi har været så heldige at få lov til at deltage i et projekt, en udfordring der handler 

om større arbejdslyst, men i vores foreningskontekst, at skabe større sammenhold og 

trivsel i foreningen. Det bliver Anni, Eivind, Martin og Hanna der deltager. Vi bliver 

vejledt af erfarne ledere fra hhv. Krifa og Danica. Der bliver aftalt at 



 

 

bestyrelsesmedlemmerne får halvt dagshonorar pr. dag - og der er afsat to hele dage 

til projektet fra Arbejdslyst Arena’ns side i år - udover alt det arbejde vi fire skal 

investere i det.  

AKTION: Eivind, Martin, Anni og Hanna  

 

6. NOA, Webinar feedback og NOJ indhold – Hanna 

Webinarene i Nordic Osteopathic Alliance (NOA) regi var virkelig gode og klinisk 

relevante, og vi har generelt fået rigtig god feedback. DO bliver faktureret for vores 

andel i webinarene af NOF.  

Andreas og Lau har hver især allerede afleveret artikler til årets Nordic Osteopathic 

Journal (NOJ), som de første, så vores bidrag mht. de to faglige artikler er allerede i 

hus. Vi aftaler at Hanna igen står for det danske indhold til de nationale sider i NOJ, 

som hun har gjort de forrige år, og hun får et dagshonorar for dette. På sigt håber vi at 

vi kan få en redaktør der har erfaring med at arbejde med tekster og kommunikation, 

der kan tage over både ift. redaktion af indhold og tekster til DO Posten samt NOJ, og 

alt det andet kommunikative testmateriale der skal udarbejdes. Men for nuværende 

er det vores bedste bud, da Hanna har skrevet for Aller i snart 15 år, og har en del 

erfaring med dette.   

AKTION: Hanna  

7. Webinars –Modermærkekræft– Eivind  

Eivinds kontakt har ikke reageret på hans gentagne henvendelser. Anni kender en 

hudlæge som hun kontakter.  

AKTION: Anni  



 

 

8. KFU (CPD) - forsøgsordning, skema – Hanna   

KFU (CPD) Arbejdsgruppen og bestyrelsen har godkendt oplægget, både indhold og 

struktur, og det bliver sendt ud til medlemmer i denne uge. Vi må samle feedback på 

det hele løbende fra vores medlemmer og rette det til, afhængig af vores 

medlemmers feedback.  

AKTION: Hanna 

9. Halvdagskonference – Eivind, Anni og Hanna   

Vi har aftalt at vi inviterer repræsentanter for forsikrings – og pensionsselskaberne 

samt patientforeningerne. Der skal arbejdes på tema og struktur. Konferencen 

afholdes den 29. februar. Hanna kontakter Scandic Spectrum mht. leje af konference 

lokale.  

AKTION: Hanna og den samlede bestyrelse  

10. M.R.O.DK - M.D.O. Breve sendt til forsikringsselskaber – Hanna  

Hanna har sendt informationsmail med vedhæftet fil til vores kontakter, men vi 

mangler fortsat nogle aktører. Det bliver gjort løbende i indeværende uge.  

AKTION: Hanna 

11. Konference, Dagens Medicin – Eivind og Hanna 

Vi skal prioritere vores ressourcer. Så vi deltager ikke denne her gang.  

12. Altingets Sundhedsnetværk, beslutning om deltagelse – Eivind  

Vi beslutter os for, at vi melder os til Altingets Sundhedsnetværk. Det er et netværk vi 

formoder at få meget ud af, hvor vi både kan danne og vedligeholde vigtige relationer 



 

 

til div. aktører både indenfor sundhedsvæsenet og med relation hertil. Hanna og 

Eivind deles om, at deltage i netværksmøderne.  

AKTION: Eivind  

13. Fagkongres april 2024, GF, vedtægtsændringer og program – Alle  

Fagkongressen skal oprettes i Conference Manager så vi kan begynde at åbne op for 

tilmeldinger. Vi satser på at åbne op for tilmelding den 15. Oktober. Priserne blev 

aftalt til sidste bestyrelsesmøde: Konference fredag og lørdag: kr. 2.500 kr. for begge 

dage. Lørdag 1.500 kr. (Early Bird pris indtil 1. december). Efter 1. december koster det 

2.800 for begge dage og 1.700 kr. for lørdag. Fest fredag med middag, øl og vin, kr. 

1.195. Selve Generalforsamlingen er fortsat gratis. Lokalerne på Scandic Spectrum er 

bestilt og bandet, Freak Out – er også bestilt.  

 

AKTION: Hanna  

14. Hjemmesiden og medlemsdatabase – Hanna 

Der skal investeres i et nyt medlemsdatabasesystem, vores system blev lavet for os i 

2015, hvor der ikke fandtes de muligheder vi har i dag. Systemet er forældet og det 

koster for mange penge at vedligeholde. Eivind er tovholder på opgaven.  

AKTION: Eivind  

15. Møde mellem NOF og DO – Hanna, Anni og Eivind  

Vi afholdt et onlinemøde med NOF for et par uger siden. Der er store ligheder mellem 

organisationerne, vores strategi, mål og arbejde generelt, så det giver god mening at 

arbejde tæt sammen, vidensdele og samarbejde om fællesprojekter fremadrettet. Det 

arbejder vi videre på.  



 

 

  

16. Medlemsgebyrsmodel – Eivind  

Eivind introducerede et forslag til medlemsgebyrsmodel der diskuteres indbyrdes i 

bestyrelsen og bliver præsenteret til næste års Generalforsamling. Den endelige 

model skal godkendes af vores medlemmer.  

AKTION: Eivind 

17. Folkemøde deadline for stadeplads 1. november – Anni  

Vi går efter 6 x 6 m., stort telt med gummigulv og strøm, samt tre høje borde, et alm. 

bord og ca. 20 stole. Anni varetager vores registrering for stadeplads m.m. til 

Folkemødet. Vi planlægger div. oplæg over de næste måneder.  

AKTION: Anni 

18. Logo med M.D.O. patenteres – Anni  

Vi har søgt om patent på vores medlemslogo’er hos Patent – og Varemærkestyrelsen.  

AKTION: Anni 

19. Andet?  

 


